
Kattusseqatigiit Partiiat
          06 juni 2012 

I henhold til § 37 i Inatsisartuts Forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut:

Spørgsmål til Naalakkersuisut:

1. Hvad er resultaterne af analysearbejdet omkring udviklingen af provenuet fra 

indførselsafgifter i forbindelsen med ophævelse af salg af toldfrie varer?

2. KNI pilersuisoq har i slutningen af 2011 angivet, at butikken i Kangerlussuaq havde 

en omsætningsnedgang på ca. 50 %. Har Naalakkersuisut efterprøvet oplysningens 

rigtighed?

3. Hvormange arbejdspladser har ophævelsen af toldfrie varer i Kangerlussuaq kostet?

 (Medlem af Inatisartut Knud Fleischer, Kattusseqatigiit Partiiat)

Begrundelse:

Naalakkersuisut skrev bl.a. i deres besvarelse af vores spørgsmål vedrørende ovennævnte i januar 

2012, at departementet for finanser agter at fremlægge analysearbejdet om foråret 2012.

Vi er derfor fra Kattusseqatigiit Partiiat interesseret i, at få indblik i hvorledes ophævelsen af salg 

af toldfrie varer har haft konsekvenser for økonomien og arbejdskraften. 


